

2026-2027 ÖĞRETİM YILI

KATKI PAYI - ÖĞRENİM ÜCRETLERİ DUYURUSU

15.08.2026 tarihli ve 33341 sayılı Resmî Gazete'de yayımlanan 14.08.2026 tarihli ve 11625 sayılı Cumhurbaşkanî Kararı uyarınca, 2026-2027 eğitim-öğretim yılında Üniversitemiz öğrencilerinden alınacak katkı payı ve öğrenim ücretleri ile ödeme esasları aşağıda açıklanmıştır.

KATKI PAYI ÖDEMESİ YAPMAYACAK ÖĞRENCİLERİMİZ

- Lisans **1-8 yarıyıl** öğrencileri
- Ön lisans **1-4 yarıyıl** öğrencileri
- Lisansüstü yüksek lisans **1-4 yarıyıl** öğrencileri
- Lisansüstü doktora/sanatta yeterlik **1-8 yarıyıl** öğrencileri
- İlgili mevzuat kapsamındaki **şehit-gazi** eş ve çocukları ile diğer hak sahipleri
- Devlet üniversitelerinde görevli olup birinci öğretimde lisansüstü öğrenim gören **araştırma görevlileri**

KATKI PAYI/ÖĞRENİM ÜCRETİ ÖDEMESİ YAPACAK ÖĞRENCİLERİMİZ

- Ön lisans **5. yarıyıl** ve üzeri öğrenciler
- Lisans **9. yarıyıl** ve üzeri öğrenciler
- Yüksek lisans **5. yarıyıl** ve üzeri öğrenciler
- Doktora/sanatta yeterlik **9. yarıyıl** ve üzeri öğrenciler
- Yabancı uyruklu öğrenciler:**
 - YTB kapsamında yasal öğrenim süresini aşanlar ve kendi imkânlarıyla öğrenim görenler
 - Ortaöğretimini Türkiye'de tamamlayıp **2026-YKS kapsamında merkezî yerleştirmeye** birinci öğretim programlarına yeni kayıt yaptıran yabancı uyruklu öğrenciler
- Özel öğrenciler
- Aynı anda iki yükseköğretim programında kayıtlı öğrenciler**
- ÇAP öğrencileri (**anadal mezuniyetinden sonra verilen bir yıllık ek süreyi aşanlar**)
- Stajı kalan öğrenciler
- 667 sayılı KHK kapsamındaki öğrenciler (Harç Birimine müracaat etmeleri gerekir)
- Azami öğrenim süresini tamamlayıp ek sınav veya 2547 sayılı Kanunun 44 üncü maddesi kapsamındaki haklardan yararlanacak öğrenciler
- Yatay geçişle gelen ön lisansta 5. yarıyıl** ve üzeri, **lisansta 9. yarıyıl** ve üzeri öğrenciler
(İlk kayıt yaptırdığınız üniversitede geçirdiğiniz süreler harç eğitim yarıyılına katılarak hesaplanır.)
- Dikey geçişle gelen 9. yarıyıl** ve üzeri öğrenciler
(Ön lisans eğitiminizdeki 4 yarıyılınız (2 yıl) harç eğitim yarıyılına katılarak hesaplanır.)
- Denklik öğrencileri (Harç Birimine müracaat etmeleri gerekir)
- Engellilik raporunu ibraz eden öğrenciler (Engellilik oranında indirim yapılacaktır.)
- 7592 Sayılı Kanun Kapsamında gelen (Af) ön lisansta 5. yarıyıl** ve üzeri, **lisansta 9. yarıyıl** ve üzeri öğrenciler

Ödeme Zamanı: Ödemeler 2 (iki) taksit (GÜZ-BAHAR) halinde, Akademik Takvimde belirtilen harç ödeme/kayıt yenileme tarihlerinde yapılacaktır.

2026-2027 KATKI PAYI ÖDEME TABLOSU

MYO / FAKÜLTELER / LİSANSÜSTÜ	TOPLAM	GÜZ DÖNEMİ	BAHAR DÖNEMİ
MİMARLIK FAKÜLTESİ	2.880 TL	1.440 TL	1.440 TL
GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ	2.340 TL	1.170 TL	1.170 TL
FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ	2.120 TL	1.060 TL	1.060 TL
İLETİŞİM FAKÜLTESİ	2.120 TL	1.060 TL	1.060 TL
İSTANBUL DEVLET KONSERVATUVARI	4.380 TL	2.190 TL	2.190 TL
KÜLTÜR VARLIKLARINI KORUMA VE ONARIM YÜKSEKOKULU	1.420 TL	710 TL	710 TL
MESLEK YÜKSEKOKULU	1.420 TL	710 TL	710 TL
LİSANSÜSTÜ (Yüksek Lisans/Sanatta Yeterlik/Doktora)	1.340 TL	670 TL	670 TL
LİSANSÜSTÜ (İngilizce)	2.020 TL	1.010 TL	1.010 TL
LİSANSÜSTÜ ÖZEL ÖĞRENCİ	10.000 TL		

* ATM uygulamasında kuruşlu ödeme yapılamadığından, eşit iki taksit oluşturmak amacıyla küsuratlı tutarlar yuvarlanmıştır.

YABANCI UYRUKLU
2021-2022 ÖNCESİ GİRİŞLİLER
(ÖĞRENİM ÜCRETİ/KATKI PAYI ÜZERİNDEN ÖDEME)

MYO / FAKÜLTELER / LİSANSÜSTÜ	TOPLAM	GÜZ DÖNEMİ	BAHAR DÖNEMİ
MİMARLIK FAKÜLTESİ	14.380 TL	7.190 TL	7.190 TL
GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ	11.700 TL	5.850 TL	5.850 TL
FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ	10.600 TL	5.300 TL	5.300 TL
İLETİŞİM FAKÜLTESİ	10.600 TL	5.300 TL	5.300 TL
İSTANBUL DEVLET KONSERVATUVARI	21.860 TL	10.930 TL	10.930 TL
KÜLTÜR VARLIKLARINI KORUMA VE ONARIM YÜKSEKOKULU	7.080 TL	3.540 TL	3.540 TL
MESLEK YÜKSEKOKULU	7.080 TL	3.540 TL	3.540 TL
LİSANSÜSTÜ (Yüksek Lisans/Sanatta Yeterlik/Doktora)	6.700 TL	3.350 TL	3.350 TL
LİSANSÜSTÜ (İngilizce)	10.100 TL	5.050 TL	5.050 TL

* ATM uygulamasında kuruşlu ödeme yapılamadığından, eşit iki taksit oluşturmak amacıyla küsuratlı tutarlar yuvarlanmıştır.

YABANCI UYRUKLU
2021-2022 / 2022-2023 / 2023-2024 / 2024-2025 / 2025-2026 / 2026-2027 GİRİŞLİLER
(CARİ HİZMET MALİYETİ ÜZERİNDEN ÖDEME)

MYO / FAKÜLTELER / LİSANSÜSTÜ	TOPLAM	GÜZ DÖNEMİ	BAHAR DÖNEMİ
MİMARLIK FAKÜLTESİ	113.600 TL	56.800 TL	56.800 TL
GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ	142.900 TL	71.450 TL	71.450 TL
FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ (Fen Programları)	95.160 TL	47.580 TL	47.580 TL
FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ (Edebiyat ve Sosyal Prg.)	71.400 TL	35.700 TL	35.700 TL
İLETİŞİM FAKÜLTESİ	71.400 TL	35.700 TL	35.700 TL
İSTANBUL DEVLET KONSERVATUVARI	316.940 TL	158.470 TL	158.470 TL
KÜLTÜR VARLIKLARINI KORUMA VE ONARIM YÜKSEKOKULU	85.800 TL	42.900 TL	42.900 TL
MESLEK YÜKSEKOKULU	57.160 TL	28.580 TL	28.580 TL
LİSANSÜSTÜ (Yüksek Lisans/Sanatta Yeterlik/Doktora)	39.900 TL	19.950 TL	19.950 TL
LİSANSÜSTÜ (İngilizce)	59.860 TL	29.930 TL	29.930 TL

* ATM uygulamasında kuruşlu ödeme yapılamadığından, eşit iki taksit oluşturmak amacıyla küsuratlı tutarlar yuvarlanmıştır.

YKS İLE YERLEŞEN YABANCI UYRUKLU ÖĞRENCİLER

Ortaöğretimi Türkiye’de tamamlayıp 2026-YKS kapsamında merkezî yerleştirmeye birinci öğretim programlarına yeni kayıt yaptıran yabancı uyruklu öğrencilerden, ilgili programın öğrenci cari hizmet maliyeti tutarında öğrenim ücreti alınır (Karar, Madde 1/14).

MYO / FAKÜLTELER / LİSANSÜSTÜ	TOPLAM	GÜZ DÖNEMİ	BAHAR DÖNEMİ
MİMARLIK FAKÜLTESİ	22.700 TL	11.350 TL	11.350 TL
GÜZEL SANATLAR FAKÜLTESİ	28.580 TL	14.290 TL	14.290 TL
FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ (Fen Programı)	19.040 TL	9.520 TL	9.520 TL
FEN-EDEBİYAT FAKÜLTESİ (Edebiyat ve Sosyal Prog.)	14.280 TL	7.140 TL	7.140 TL
İLETİŞİM FAKÜLTESİ	14.280 TL	7.140 TL	7.140 TL
İSTANBUL DEVLET KONSERVATUVARI	63.500 TL	31.700 TL	31.700 TL
KÜLTÜR VARLIKLARINI KORUMA VE ONARIM YÜKSEKOKULU	17.160 TL	8.580 TL	8.580 TL
MESLEK YÜKSEKOKULU	11.440 TL	5.720 TL	5.720 TL

* ATM uygulamasında kuruşlu ödeme yapılamadığından eşit iki taksit oluşturacak şekilde yuvarlama yapılmıştır. Öğrenci bilgi sistemindeki tahakkuk esastır.

DENKLİK ÖĞRENCİLERİ

ÖĞRENCİ GRUBU	GÜZ	BAHAR
Fakülte/Konservatuvar/Yüksekokul/Meslek Yüksekokulu	Alınan dersin AKTS kredisine göre	Alınan dersin AKTS kredisine göre

* Denklik öğrencilerinin ücreti, yetkili kurul kararı doğrultusunda cari hizmet maliyetinin belirlenen katı ve alınan dersin AKTS kredisi üzerinden hesaplanacaktır.

Dayanak: 14.08.2026 tarihli ve 11625 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı (15.08.2026 tarihli ve 33341 sayılı Resmî Gazete).

KATKI PAYI/ÖĞRENİM ÜCRETİ ÖDEME ADIMLARI

Türk Ekonomi Bankası (TEB) aracılığıyla aşağıda belirtilen ödeme yöntemleri ile gerçekleştirebilirsiniz.

- Türkiye geneli TEB Banka Gişelerinden,**
- Türkiye geneli TEB Bankamatikleri (ATM)-** (Kartlı ya da Kartsız işlem yapılmaktadır.)

KARTLI MENÜ : TÜM İŞLEMLER→ ÖDEMELER→ ÜNİVERSİTE ÖDEMELERİ→ PLAKA KODU (34) → KURUM NO (2428) → ÖĞRENCİ NUMARASI

KARTSIZ MENÜ: DİĞER ÖDEMELER→ ÜNİVERSİTE ÖDEMELERİ→ PLAKA KODU (34) → KURUM NO (2428) → ÖĞRENCİ NUMARASI

- CEBTETEB Mobil Bankacılık**

ÖDEMELER→ FATURA ÖDEME→ FATURALAR→ Hizmet Tipi: DİĞER→ Kurum Tipi: MİMAR SİNAN GÜZEL SANATLAR ÜNİVERSİTESİ→ ÖĞRENCİ NUMARASI

- TEB İnternet Bankacılığı**

ÖDEMELER→FATURA ÖDEMELERİ→DİĞER→MİMAR SİNAN GÜZEL SANATLARÜNİVERSİTESİ→ ÖĞRENCİ NUMARASI

ÖĞRENCİ İŞLERİ DAİRE BAŞKANLIĞI
0212 252 16 00/4288
harc@msgsu.edu.tr